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BFK Ungdomsmöte 4 juni 2020 
 

Närvarande 
Fredrik Öhlund - ungdomsansvarig 
Carl Emmanuelsson – F2007 
Daniel Hillström – F2011  
Emma Gardell - ordförande 
Erik Johansson – F2008 
Fredrik Travén – F2012 
Magnus Janghed Askler – F2010 
Mattias Torstensson – F2012 
Michael Havensol – F2009 
Mirja Carlsson Möller - ungdomsgruppen 
Niklas Rippe – F2005/06 
Pontus Bogren – F2007 
Staffan Åkerlind – F2010  
 
 

Öppnande  
Fredrik hälsar alla välkomna 

Ordförande har ordet 
Emma presenterar de nya styrelsemedlemmarna och deras ansvarsområden: 
- Emma Gardell: ordförande 
- Magnus Persson: vice-ordförande, marknads- & sponsoransvarig, seniorgruppen 
- Staffan Wester: kassör 
- Lars Hazelius: IP-ansvarig 
- Fredrik Öhlund: ungdomsansvarig 
- Lars Novak: ungdomsgruppen, ansvar för uppstart av F-2014 
- Mirja Carlsson Möller: ungdomsgruppen, kläd- & förrådsansvarig.  
- Jesper Altheden: suppleant, ungdomsgruppen, domaransvaring 
- Anders Palklint: suppleant, senioransvarig 
- Jörgen Lindahl: suppleant 
 
Emma berättar om klubbens ekonomi där kassören jobbar för att sätta en långsiktig struktur. 
Målsättningen är att få en ekonomi i balans. 

 Konservativ syn på intäkter 2020. 

 Vi har sökt kompensationsstöd för uteblivna inkomster pga Covid-19 från RF. Besked 
kommer senare i juni. Troligtvis blir det ytterligare en ansökningsomgång till senare i 
år.  

 Ser över riktlinjer över klubbens kostnader – vem, när, hur, varför?  
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 Diskuterar fördelningsnyckel avseende inkomster lag – klubb. Inga beslut ännu, men 
det lutar mot en fördelning på 80-20, dvs 80% av inkomst till laget, 20% till klubben 
vid sponsring och försäljning i klubbens namn. 

 Styrelsen ser också över alternativ för lagkonton. Privata lagkassor, i ledares eller 
förälders namn är inte önskvärt.  

 
En översyn av föreningens kommunikationskanaler, främst hemsidan och Facebook, har 
inletts och leds av Mirja.  

Policy privata lagkonton 
Diskuterades med ordförande – se ovan 

Marknad och sponsor 
Magnus Persson är för närvarande ensam i marknadsgruppen. Han behöver hjälp för att 
försäljning- och sponsorbitarna ska bli så bra och effektiva som möjligt, och efterlyser 
kollegor i marknadsgruppen. Känner ni till någon som kan vara intresserad så be dem höra 
av sig till Magnus. 
 
Genom överenskommelse med Borgeby Fågel och Vilt som är sponsor till föreningen, säljer 
lagen grillpåsar. Kommunikationen till lagen kring detta har varit otydlig och har skett med 
kort framförhållning. Det är också otydligt för lagen vad som gäller – är det ett krav eller 
frivilligt att sälja grillpåsarna? Detta tolkas olika vilket lett till att vissa lag sålt många och 
andra nästa inga.  
 

Administration - Ansvarsområden, Vad behövs i SportAdmin? 
SportAdmin är det system vi använder för att följa bla medlemsantal och det är därför viktigt 
att uppgifterna där stämmer med verkligheten. I ett mail till alla ledare tidigare i vår ombads 
alla lag att rensa upp i SportAdmin så att uppgifterna däri är aktuella. Lagen ombeds också 
uppdatera ansvarsfördelningen i deras ledarstab så att denna är korrekt.  
 
Fredrik samlar in frågor och kommentarer om SportAdmin och vad som är möjligt (eller inte) 
att göra i systemet. Maila sådana frågor/kommentarer till Fredrik snarast så återkommer 
han så snart svar finns.  
 

- Är det möjligt att få in domarna i SportAdmin? Hade varit önskvärt för enklare 
kommunikation med dem.  

- Kan man i Sportadmin lättåtkomlig få ut statistik per säsong över: 
o Hur många gånger har varje spelare blivit kallad till match? 
o Hur många gånger har de varit med på match, respektive tackat nej / inte 

svarat? 
 

Röda Tråden 
Styrelsen har tagit fram en ny/uppdaterad version av föreningens Röda Tråd. Den kommer 
att mailas ut till ledarna med mötesanteckningarna.  
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Fredrik och Mirja bokar träffar med lagens ledare i smågrupper för att diskutera innehåll och 
upplägg i Röda Tråden.   

Följdfrågor, summering, nästa möte. 
 Finns det möjlighet att äldre tjejer kommer och hjälper/stödtränar yngre lag någon 

gång då och då?  
- Ja, intresse finns – kontakta respektive lags tränare för vidare diskussion 

 En observation som många gjort vid ett flertal tillfällen är att BFK-matcher ofta bokas 
på konstgräs-plan, oavsett om gräsplan är ledig eller inte.  
- Skicka information om sådana tillfällen till IP-ansvarig Lars Hazelius så att han får en 
samlad bild och dokumentation om var gång det sker. 

 Kansliet önskar ordning på domarkvitton – se till att de kommer in till kansliet i tid. På 
så vis får även domarna betalt (i tid) 

 Sommarfotbollsskolan kommer få ett lite annorlunda upplägg i år med fler 
smågrupper i o m Covid-19. Sommarskolan anordnas i år av U15. Uppmuntra era 
tjejer att anmäla sig! 

 Borgeby Cup är inställt. Det finns eventuella planer på en föreningsgemensam 
aktivitet denna dag. Mer information kommer 
 

Nästa möte blir torsdag 27 augusti, kl. 19:15. 


